Nearly 70 Long Serving Staff Honoured at CPCE

On 10 January 2018, CPCE held the Long Service Award Presentation Ceremony 2017 to honour staff members who have served for 10 years in CPCE, including its educational units of HKCC and SPEED. Prof. Peter Yuen, Dean of CPCE, presented the awards to 69 long-serving colleagues in recognition of their dedication and contributions to the College.

The Ceremony culminated with the appearance on stage of Prof. Yuen, together with Dr Peter Walters, Consultant to Dean, as the awardees this time instead of the award presenters as colleagues had used to see.

"There were different stages of development in the local selffinancing tertiary education sector in the past decade. I am glad to have sailed through thick and thin with our committed colleagues, and witnessed the great strides CPCE has made in the provision of quality higher education opportunities," said Prof. Yuen, who shared his feelings on receiving the award.

Having served as Associate Dean (Quality Assurance) for around 10 years before he took up the current role as Consultant to Dean, Dr Peter Walters said, "I considered myself very fortunate to have worked long enough at CPCE to qualify for a service award. The College is a good employer and I am pleased to have the opportunity to work with a talented leadership team and many outstanding colleagues in HKCC and SPEED."

Another awardee, Dr Jason Chan, JP, who transited from a SPEED faculty staff to CPCE Head of Information Technology. thanked the College for offering him an opportunity for a making breakthrough in career development. "I am also very grateful to my reliable teammates at Information Technology Units (ITU). They are proactive, tech-savvy, and always take a self-initiative to recommend on the appropriate IT solutions in meeting the College's needs. ITU's steady developments rely on teammates'

Dr Raymond Kwong, a long-serving HKCC Lecturer, recounted the different family roles he took up over the past 10 years - as a husband and then a father. "I would like to thank CPCE for providing a stable work environment for me to pursue my career goals, further studies, and family plan."

Ms Geeta Bhavnani, a long-serving SPEED Lecturer, said, "Being a part of SPEED and CPCE has been a wonderful experience. In the years at SPEED, I have received support from management to pursue my studies both in Hong Kong and overseas. I have also received support from my colleagues both at SPEED and HKCC. With all the kind words of encouragement and advice I have received during these years, I would call SPEED and CPCE my second home."

The CPCF Long Service Awards recognise the contribution of staff members and foster their sense of belonging CPCF長期服務獎肯定員工的貢獻,並培養他們的歸屬感

近70位長期服務員工獲表揚

於2018年1月10日, CPCE舉行2017年度長 另一位獲獎同事陳繼宇博士JP曾是SPEED 期服務獎頒獎典禮,表揚於CPCE(包括轄 下教學單位HKCC及SPEED)服務滿十載的 同事。CPCE院長阮博文教授頒發獎項予69 名長期服務員工,感謝他們的竭誠服務和

過去經常擔任頒獎嘉賓的阮教授和院長顧問 華彼達博士,今次一同以長期服務員工身份 上台領獎,掀起典禮的高潮。

阮教授分享獲獎感受説: 「過去十年,本港 自資專上教育界經歷了不同的發展階段。我 很高興和一班專心致志的同事共同面對種種 挑戰,並見證CPCE一直穩步發展,致力提 供優質的高等教育。

華彼達博士在擔任院長顧問前,肩負副院長 (質素保證)的重任達十載。他分享説: 「我非常榮幸能獲CPCE頒授長期服務獎的 殊榮。學院是一間很好的僱主機構,我很 幸運能與優秀的領導團隊以及眾多出色的 HKCC和SPEED同事並肩工作。」

教員,及後出任CPCE資訊科技總監,他答 謝學院給予突破事業發展的機會。「我亦 十分感謝資訊科技處一班可靠的隊友。他們 積極投入、精通科技,並能夠按照學院的需 要,主動建議出適合的資訊科技方案。有賴 團隊的不懈支持,ITU才能夠穩步發展。」

HKCC講師鄺偉文博十亦獲頒發長期服務 獎,他分享了過去十年其家庭角色的轉變 包括當上丈夫及父親的經歷。「感謝CPCE 給予穩定的工作環境,讓我實現事業、進修 目標以及家庭計劃。」

SPEED講師高姬蒂女士亦分享了獲獎感言 「作為SPEED及CPCE一份子,我擁有美好 的經歷。於SPEED工作多年,管理層支持 我於香港以及海外持續進修。另外,不論是 SPEED或HKCC同事,也給予我種種支持。 有幸獲各方的真誠鼓勵和建議,SPEED及 CPCE已成為我另一個家。」



Ms Geeta Bhavnani (left), Lecturer of SPEED SPFFD講師高姬蒂女十(左)



Dr Raymond Kwong (left), Lecturer of HKCC HKCC講師鄺偉文博士(左)



Devoted awardees presented with CPCF Long Service Awards CPCE長期服務獎嘉許竭誠服務員工



Prof. Peter Yuen (right), CPCE Dean, and Dr Peter Waters (left) Consultant to Dean, together with Prof. Warren Chiu. Associate Dean (Quality Assurance) who served as the award presenter. CPCF院長阮博文教授(右)和院長顧問華彼達博士(左)由副院長



Dr Jason Chan, JP (left), Head of Information Technology 資訊科技總監陳繼宇博士JP(左)